



Centre
Culturel
Canadien
Paris

Canadian
Cultural
Centre
Paris



SEMAINE
ACADIENNE



La nouvelle vague acadienne

Mardi / Tuesday 12.11

FILM / FILM

La nouvelle vague acadienne

Mardi / Tuesday 12.11
20:00

Le Centre culturel canadien offre du 12 au 21 novembre 2019, une semaine consacrée à la culture francophone plurielle et créative des Acadiens au Canada.

La soirée « nouvelle vague acadienne » présente de jeunes cinéastes acadiens qui réinventent et redéfinissent les codes de l'identité acadienne.

À travers une sélection de 9 courts métrages, l'Acadie se présente comme drôle, déjantée, *queer*, réfléchi et à la hauteur d'un cinéma francophone global.

Projection de 9 courts métrages
Durée : 80 mn

En partenariat avec le Festival international du cinéma francophone en Acadie, Nouveau-Brunswick.

Plus d'infos / Further information: www.ficfa.com

Entrée libre sur réservation dans la limite des places disponibles.

Réservation sur notre site internet www.canada-culture.org

Booking is subject to availability. Book on our website www.canada-culture.org



Centre
Culturel
Canadien
Paris

Canadian
Cultural
Centre
Paris

From November 12 to 20, 2019, the Canadian cultural centre offers a week devoted to the multifaceted, dynamic French-speaking Acadian culture of Canada.

The "Acadian new wave" showcases young Acadian filmmakers who are renewing and redefining the codes of Acadian identity. Through a selection of 9 shorts, Acadia shows itself as funny, rowdy, queer, thoughtful, and proudly part of the global French-speaking cinema.

Screening of 9 short films
Duration: 80 min

In partnership with the *Festival international du cinéma francophone en Acadie* (New Brunswick)

T : +33 (0)1 44 43 21 90
www.canada-culture.org

130, rue du Faubourg Saint-Honoré
F-75008 Paris